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Dongguan NTEK Testing Technology Co., Ltd.
Address: Building 3, Meisaidaxin Park, Keji 8th Road, Songshan Lake High-Tech Industrial Development Zone,

Dongguan, Guangdong, China
Tel: (+86-769) 23301666 Fax: (+86-769) 23301600 Email: service@gdntek.cn http://www.dgntek.org.cn

Applicant : GOLDEN APPLEXX CO., INC.

Address : 19805 HARRISON AVE, INDUSTRY, CA 91789

The following sample(s) was/were submitted and identified on behalf of the client as:
Product Name : Two-Sided Microfiber Golf Towel w/ Full Color Dye Sublimation

SKU : TW1212

Date of Sample Received : Apr. 01, 2025

Test period : Apr. 01, 2025 - Apr. 07, 2025

Test requested
As specified by client, with reference to California Proposition 65, to determine

the total Lead content on submitted sample.

Test method : Please refer to next page.

Test result : Please refer to next page.

Approved by: Date: Apr. 07, 2025
Richard Ke

(Signed for and on behalf)
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Test results:

Test Item Test method Unit MDL Limit
Result
No.1

Total Lead (Pb)

With reference to

CPSC-CH-E1002-08.3,

tested by ICP-OES

mg/kg 2 100 N.D.

Conclusion Pass

Test Part Description:

Group No. Picture No. Test Part Name

No.1
5-1 White fabric

5-2 Black fabric

Note:
(1) mg/kg=ppm=0.0001%;

(2) N.D.=Not Detected(<MDL);

(3) MDL=Method Detection Limit;

(4) The client specifies the way of mixture test, and the result is calculated based on the total weight

of the sample, the test result of mixed test does not represent the content of any single material.

Operation Flow Chart:
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Photograph of Sample:
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声明: Statement:
1.检测报告无批准人签字、“检测专用章”或“报告章”无效;
1.This report is considered invalid without approved signature, Detection special seal or Report seal;
2.样品及样品信息由申请者提供，申请者应对其真实性负责，NTEK 未核实其真实性;
2. The sample(s) and sample information was/were provided by the client who should be responsible for
the authenticity which NTEK hasn't verified;
3. 本报告检测结果仅对受测样品负责;
3. The result(s) shown in this report refer(s) only to the sample(s) tested;
4. 未经 NTEK书面同意，不得部分复制本报告。
4. Without written approval of NTEK, this report can't be reproduced except in full;
5. 如检测报告中的英文内容与中文内容有差异，以中文为准。
5. In case of any discrepancy between the English version and Chinese version of the testing reports( if
generated), the Chinese version shall prevail.

备注:报告未加盖 CMA 资质章时，本报告中的数据结果供科研、教学、企业内部质量控制、企业产品研发

等目的用。
Remark: When the report without CMA qualification seal, the testing data and result(s) in this report
is(are) just for scientific research, education, internal quality control and product development etc.

***End of Report***


